
«Han estat quatre anys perduts, en qu� Blanes ha anat m�s

enrere que mai«
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Josep Marig� torna a encap�alar la candidatura del PSC a

l'Ajuntament de Blanes, despr�s de quatre anys a l'oposici� tot i

haver estat la llista m�s votada. De 2003 a 2007 va ser alcalde de la

localitat amb un pacte amb ICV-EUiA i ERC.

Com valora els quatre anys del govern?

Han estat quatre anys perduts, en qu� Blanes ha anat m�s enrera

que mai.

A tots nivells?

B�, des del punt de vista social, la gent est� totalment

desmotivada. Des del punt de vista dels treballadors municipals

por ten m�s de tres anys sense conveni colálectiu. I des del punt de

vista econ�mic, aquest equip de Govern por ta un deute acumulat durant els seus anys d'uns 10 milions d'euros.

Per tant, la situaci� no podem dir que sigui bona. A m�s, ha perdut tamb� en democr�cia par ticipativa. S'ha

perdut la qualitat democr�tica.

Aix� no creu que l'her�ncia que rebreu en cas de governar sigui gaire bona?

No gaire. El treball que s'ha de fer �s remuntar aquesta situaci�, que �s un repte i una necessitat perqu� Blanes

recuperi el lideratge que li per toca.

I la vostra tasca des de l'oposici�, com la valoreu?

La nostra tasca a l'oposici� ha estat sempre constructiva, tot i que el govern no ha acceptat la majoria de les

nostres propostes. Els grans temes els hem pogut treballar, perqu� hi havia gent del govern que tenia seny, que

malauradament no hi seran a la propera llista de CiU, i, per tant, s'han pogut tirar endavant grans temes com el

pla general o el projecte del carrer Colom. I despr�s el govern ha perdut el temps volent criticar a l'oposici� en

comptes de governar.

Hi ha diversos temes clau com la sent�ncia de Mont-Ferrant o la zona comercial de la Ciutat Espor tiva que

poden marcar el mandat, com ho veieu?

B�, tots aquests temes jo els tinc escrits en un llibre que es diu Remuntar Blanes, que �s una ref lexi� sobre els

problemes i les opor tunitats que t� Blanes. �s evident que tenim tota una s�rie de problemes a la motxilla.

Aquests en s�n dos, per� n'hi ha m�s, com el deute amb FCC, hi ha el pla de sanejament provocat pels

desequilibris que ha fet el govern de CiU. Per� tamb� hem de dir que ens presentem amb la voluntat de remuntar

aquesta situaci�. En aquest sentit, la Ciutat Espor tiva en el seu conjunt i la futura zona comercial �s un element

essencial. Per aix�, hem dit reiteradament que anirem a les inst�ncies que calgui per aconseguir-ho.

En els primers mesos de precampanya, hi va haver acusacions greus per par t de diversos grups. Creu que ser�

una campanya amb joc brut?

B�, desgraciadament a Blanes des del 2005 o 2006 s'han instalálat una s�rie de gent sense escr�pols a la

pol�tica que el que fan �s molt de mal a la democr�cia i a Blanes. Ho diem aix� de clar, perqu� creiem que ja �s



hora que la ciutadania ho vegi i opti per un govern for t, que pugui treballar per Blanes i deixi de banda aquests

personatges que l'�nic que busquen �s el seu inter�s personal. Nosaltres treballarem per Blanes i deixarem de

banda les acusacions.

I qu� proposeu per a Blanes en aquestes eleccions?

Les nostres propostes b�siques es concreten en Remuntar Blanes, a trav�s d'impulsar la par ticipaci� ciutadana

reactivant els consells municipals paralitzats des de fa quatre anys; def inir les prioritats de manteniment de la

via p�blica i dels parcs i jardins conjuntament entre el govern i les associacions ?ve�nals a trav�s del Consell de

Govern de Barris; i treballar per la reactivaci� econ�mica i el foment de l'ocupaci� comptant amb els empresaris

i els sindicats a trav�s del Consell Econ�mic i Social.

En les darreres eleccions, vau ser la llista m�s votada, per� no vau governar per la pol�tica de pactes. Tornarieu

a fer el mateix aquesta ocasi�?

Jo el que tinc clar �s que nosaltres governarem, en primer lloc si tenim la conf ian�a de la ciutadania i segon en

funci� de criteris de programa i de Blanes. No voleml'alcaldia per tenir una poltrona, volem l'alcaldia per millorar

el nostre poble. L'alcaldia �s un mitj� per transformar la societat. Per tant, pactarem amb aquells que tinguin un

projecte per Blanes i que ideologicament que poguem compar tir un espai.

I seria possible un gran pacte amb Converg�ncia i Uni�?

El nostre objectiu �s aconseguir una majoria suf icient per poder governar sense gaires hipoteques. �s evident

que si es torna a viure una situaci� com la de fa quatre anys m�s que preguntar-nos a nosaltres si pactar�em

amb CiU, haur�em de saber si Converg�ncia estaria disposada a pactar amb qui sigui, amb el dimoni incl�s, per

poder governar. Tamb� cal deixar clar que un acord entre les dues forces grans de Blanes seria estrany, per�

impossible no hi ha res.
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